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CDA-gedeputeerde Patrick van der Broeck wil af van de vanzelfsprekendheid dat nieuwe 
natuur wordt beheerd door instanties als Staatsbosbeheer, Limburgs Landschap en 
Natuurmonumenten. 

De 2400 hectare nieuwe natuur die de komende jaren wordt gerealiseerd, wil hij dan ook 
grotendeels laten beheren door agrariërs. 

Grondeigenaren 
Die zijn in 9 van de 10 gevallen ook de eigenaar van de grond. De agrariërs krijgen daar ook 
voor betaald. De gedeputeerde zegt te reageren op signalen uit de samenleving. Hij wil met 
de boeren in gesprek over welke natuur het beste past bij hun bedrijfsvoering. 

Inkomensverlies 
Voor terrein beherende instanties betekent de nieuwe aanpak wel potentieel 
inkomensverlies. Want nu besteden zij natuurbeheer ook geregeld uit aan agrariërs. Maar 
die betalen dan wel een pachtvergoeding. 

Simpeler 
Van der Broeck vindt het dan ook veel simpeler om rechtstreeks afspraken te maken met de 
boeren. Bovendien blijft een agrariër eigenaar van zijn grond. "Want als hij iets vervelend 
vindt, is het wel grond afstaan", aldus de gedeputeerde. 

Nieuwe aanpak 
Hij vindt dat met de nieuwe aanpak het mes aan meerdere kanten snijdt "omdat ze goed is 
voor de agrariër, de natuur en daarmee voor de samenleving." Volgens hem zijn de 2400 
hectare nieuwe natuur wel maar een paar procent van alle natuur in Limburg. 
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